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Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

21. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 24.04.2025 

od 15:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 21. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města 
Ing. Marianem Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 18 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:06 h. Omluven byl MUDr. David 
Rumpík. 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou, ovládáním elektronického hlasovacího 
zařízení Radima Vodičku, DiS. a ručním zápisem hlasování Kateřinu Ozank.  
 
Ověřovateli zápisu určil Mgr. Patrika Hetmera a Ing. Martina Pláška.  
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, 
program zasedání byl schválen.  
 
2. Připomínky k zápisu z 20. zasedání zastupitelstva města 
 
K zápisu z 20. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice nebyly vzneseny připomínky.   
 
3. Kontrola plnění usnesení 
 
Příchod Mgr. Semelová, DiS. 15:09 h, Adéla Vitteková 15:12 h. 
 
Usnesení 280/Z20/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje převod majetku 
Města Luhačovice k hospodaření Základní škole Luhačovice, Školní 666 dle předloženého 
návrhu ve znění přílohy č. 14/I. 
 
D. Mejzlík 
Předání proběhlo v březnu 2025. 
 
Usnesení 281/Z20/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje nabytí části 
pozemků parc. č. 49/2 a 2486/16 k. ú. Luhačovice o výměře cca 30 m2 za cenu 500 Kč/m2 od 
manželů XXXXX. 
 
D. Mejzlík 
Probíhá příprava smlouvy. 
 
Usnesení 282/Z20/2022-2026 - Zastupitelstvo města Luhačovice schvaluje podání žádosti o 
dotaci Státního fondu podpory investic na vybudování nové technické infrastruktury pro 
výstavbu rodinných domů v lokalitě Ludkovická a schvaluje dofinancování projektu 
z rozpočtu města Luhačovice.  
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D. Mejzlík 
Žádost byla podána dne 24.04.2025. 
 
Ing. Ležák 
Máme tady dva hosty – za generálního projektanta Ing. XXXXX, za správu železnic Ing. 
XXXXX, kteří k nám přijeli odprezentovat dvě varianty možných posunů přejezdů v ulici 
Nádražní směrem na Mlýnskou. Jedná se o přípravu elektrifikované trati na trase Újezdec-
Luhačovice.  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX představili projekt zrušení přejezdů. Situace kolem rušení přejezdů 
je rapidně jiná, než byla vloni, protože koncem prosince roku 2024 vyšla nová prováděcí 
vyhláška pro rušení a zřizování nových přejezdů, která výrazným způsobem umožňuje ve 
zrychlených procesech rušit přejezdy. Tato vyhláška stanovuje povinnost všem 
provozovatelům přejezdů, aby nahlásili zbytné přejezdy. Zrušit přejezd lze bez náhrady, 
pokud objízdná trasa je do 5 km, zrušit přechod bez náhrady, pokud obchozí trasa je do  
0,5 km. Ministerstvo chce velice rychle zrušit co nejvíce přejezdů.  
 
D. Mejzlík se dotázal, zda když se nenavrhne jiné řešení, jestli je to absolutně bez náhrady, a 
vládní komise to zruší úplně.  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
My musíme něco navrhnout, nějaké technické řešení, které musí být normové, a Vy byste 
k němu měli dát stanovisko, že byste případně s tímto řešením v dalším stupni souhlasili.  
 
D. Mejzlík 
Existují nějaké výjimky?  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Určitě existují, ale to už je potom politický boj.  
 
D. Mejzlík 
Rozumím tomu, že přebíhat přes koleje v nádražích, která jsou průjezdná, je nebezpečné, 
ale proč se musí zrušit ten přechod, který je blízko k tomu nástupišti, když ty vlaky tam jedou 
krokem a na toho člověka vidí?  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Tam Vám okamžitě řeknou, že tento přechod je zbytný, protože kousek dál je další přechod, 
a to je neobhajitelné.  
 
Bc. Kubela se dotázal na umístění semaforu, a zda si při průjezdu vlaku zablokujeme celou 
ulici Nádražní.  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Průjezd rovně bude umožněný.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Lebloch 
Pořád patříme mezi nejvýznamnější lázně v republice, máme v našem městě přidanou 
hodnotu vlakového spojení, a všechna významná lázeňská města mají vlakové spojení, a jen 
bych chtěl podpořit starostu v tom, že se hledá řešení, aby ten vlak tady jezdil.  
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J. Michálek 
Rozumím tomu, že tady po generace něco vznikalo a je tady nějaká obvyklá trasa, ale 
nedokážu pochopit to, že se ruší přechody někde, kde je vybudovaná lávka pro pěší, je tam 
retardér, a je tam absolutní zvyklost docházení do školských zařízení atd.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Pochopil jsem, že teď může kdokoliv přijít a říct, že tento přejezd je „blbě“, a já ho navrhnu ke 
zrušení a bude o tom správní řízení, které když půjde podle norem, logicky víme, jak 
dopadne?  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Je to přesně tak.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Tomalová 
Tato lokalita je opravdu velmi využívaná, ať už na parkování nebo chůzi chodců, navíc je tam 
parkoviště autobusů. Ta lokalita je plná lidí. Když bude ten přechod až někde u nádraží, tak 
je to strašně daleko. Vy zadání splníte, ale abychom my mohli tu lokalitu využívat jako dosud 
– v klidu a bezpečně.  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
V dalším stupni projektové dokumentace se k tomuto musí vyjadřovat policie.  
 
Proběhla diskuze.  
 
A. Vitteková 
Je opravdu nešťastné, že tady ten přechod by nebyl, a přejezd by tam měl být taky. Ale asi to 
budeme muset akceptovat.  
 
Mgr. Nesázal 
Objednavatelem Vašeho projektu je ministerstvo? 
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Objednavatelem je stavební správa, ale stavební správě to nařizuje ministerstvo.  
 
Mgr. Hetmer 
Jakou vidíte procentuální šanci, že by to na základě nějaké výjimky prošlo?  
 
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Za sebe můžu říct, že stojí za to to zkusit. 
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Plášek požádal o vysvětlení zvětšení nádraží.  
  
Ing. XXXXX, Ing. XXXXX 
Nádraží se prodlužuje z důvodu zavádění zabezpečovacího systému, který prodlužuje 
některé vzdálenosti, a dále je to kvůli podkladům od objednatelů dopravy, jaké jednotky by 
tady měly jezdit, výhledy počtu cestujících atd.  
 
Proběhla diskuze.  
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Mgr. Mgr. Janík 
My tam vedeme kolem kolejí naši novou cyklostezku, tak jen jestli tam s tím ten normový 
přejezd počítá?  
 
Ing. Ležák 
Ano, s tím se počítá.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Lebloch vyjádřil podporu modernizaci, i když to někdy musí být na úkor některých 
obyvatel města. 
 
Proběhla diskuze.  
 
14. Různé (od 16:00 hod.) 
 
Pan XXXXX hovořil o řízení týkající se rekonstrukce hotelu Harmonie 2. 
 
Proběhla diskuze o záměru projektu stavby mezi panem XXXXX a zastupiteli.   
 
4. Územní plán Luhačovice s prvky regulačního plánu - změna č. 6 - vydání změny 
 
Ing. Pešková 
Územní plán Luhačovice byl vydán Zastupitelstvem města Luhačovice dne 11.09.2008 
usnesením č. 52/Z6/2008 s účinností od 02.10.2008. Změna č. 1 byla vydána dne 
03.03.2014 usnesením č. 443/Z26/2010-2014 s účinností od 01.04.2014. Změna č. 2 byla 
vydána dne 19.09.2019 usnesením č.108/Z6/2018-2022 s účinností od 09.10.2019. Změna 
č. 3 byla vydána dne 04.03.2021 usnesením č. 285/Z16/2018-2022 s účinností od 
30.03.2021. Změna č. 4 byla vydána dne 15.06.2023 usnesením č. 125/Z7/2022-2026 s 
účinností od 25.07.2023. Změna č. 5 byla schválena dne 25.04.2024 usnesením č. 
204/Z15/2022-2026 dne s účinností od 22.05.2024. 
  
Změna č. 6 je pořizována na základě rozhodnutí Zastupitelstva města ze dne 14.12.2023, 
pod usn. č. 157/Z12/2022-2026, zkráceným postupem, a vychází ze schváleného obsahu. 
Obsahem změny č. 6 Územního plánu Luhačovice je změna využití území z plochy 
individuálního bydlení (BI) na plochy hromadného bydlení (BH č. 282) a veřejného 
prostranství všeobecného (PU č. 285) na pozemcích parc. č. 1027/2, 1026/2, 1025/4, 
1027/4, 1028/7, 1028/6, 1028/5, 1028/4, 1028/10, 1028/11, 1029/7, 1029/4, 1029/5, 1028/8, 
1028/9, 1029/6, 1025/5, 1025/6, 1025/7, 772/9, 771/1, 771/2 a 771/3, vše k. ú. Luhačovice. 
  
Zároveň bylo aktualizováno zastavěné území (zohledněno využití zastavitelných ploch) k 
datu 31.03.2024. 
  
Komplexní zdůvodnění vychází z rozsahu prováděných změn ÚP Luhačovice řešených touto 
změnou. Rozsah provedených úprav je zřejmý z textové části Úplného změnového znění 
(srovnávací znění) a z grafické části výroku změny, jež jsou definovány prostřednictvím 
územně definovaných změnových lokalit L01–L09.  
  
Kompletní textová a grafická část změny č. 6 Územního pánu Luhačovice s prvky 
regulačního plánu je uveřejněna na webových stránkách města Luhačovice:  
https://www.mesto.luhacovice.eu/12423-dokumenty-projednavane. 
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Usnesení 111/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města 
nesouhlasit s předloženou změnou č. 6 územního plánu a vrátit předložený návrh 
pořizovateli se svými pokyny k jeho úpravě dle § 55b odst. 9 zákona 183/2006 Sb., o 
územním plánování a stavebním řádu v platném znění.  
 
Usnesení 283/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
nesouhlasí 
s předloženou změnou č. 6 Územního plánu Luhačovice, s prvky regulačního plánu a vrací 
předložený návrh pořizovateli se svými pokyny k jeho úpravě dle § 55b odst. 9 zákona 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu v platném znění.  
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 

 
 
5. Změna Územního plánu Luhačovice pozemku parc. č. 871/35 v k. ú. Polichno 
 
Ing. Pešková 
Dne 27.05.2024 byla podána žádost společnosti BIO TOP s. r. o., se sídlem Nemanická 
440/14, 370 10 České Budějovice, která je zastoupena paní XXXXX, o změnu územního 
plánu pozemku parc. č. 871/35 v k. ú. Polichno. Navrhovaná změna spočívá ve změně 
funkčního využití pozemku z ploch zemědělských všeobecných (AU) na plochy 
individuálního bydlení (BI).  
  
Kompletní posouzení žádosti je obsaženo v příloze "Stanovisko". 
 
Mgr. Mgr. Janík 
Ta žádost je variantní, tak se kterou variantou teda souhlasíme?  
 
Ing. Pešková 
Jedná se o variantu č. 1. 
 
Odchod J. Michálek 16:39 h. 
 
Usnesení 284/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
souhlasí 
se zpracováním změny Územního plánu Luhačovice pozemku parc. č. 871/35 k. ú. Polichno 
(varianta č. 1) vedeného v platném územním plánu jako plochy zemědělské všeobecné (AU), 
na plochy individuálního bydlení (BI).   
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
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6. Základní škola Luhačovice - rozpočtová změna č. 3 
 
Ing. Personová 
Mgr. Pavel Kurtin, ředitel příspěvkové organizace Základní škola Luhačovice, žádá o 
schválení rozpočtové změny č. 3. 
  
Usnesení 95/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
přesun finančních prostředků ve výši 347.302 Kč z rezervního fondu do fondu investic 
příspěvkové organizace Základní škola Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu města uložit 
příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice odvod finančních prostředků z fondu 
investic organizace ve výši 400.000 Kč do rozpočtu zřizovatele města Luhačovice. 
 
Příchod J. Michálek 16:41 h. 
 
Ing. Plášek 
Je to z rezervního fondu, takže to znamená, že nám to budou organizace vracet?  
 
Ing. Ležák 
Ano, i tak se to dá říct – jsou to peníze, které zůstaly ušetřené v rezervním fondu.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Lebloch 
Dotaz k novému hřišti – tam byla nějaká nevole občanů?  
 
Ing. Ležák 
Potkali jsme se s panem XXXXX, já jsem mu vysvětlil, že toto hřiště je nástupcem po hřišti, 
které nám chybí (bylo v zámeckém areálu), bylo to místo potkávání maminek.  
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Mgr. Mgr. Janík 
Chceme co nejdříve rekonstruovat ty šatny, nebudeme tam ty peníze muset zase dát?  
 
Ing. Personová 
Peníze na šatny se už převáděly v únoru.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 285/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
přesun finančních prostředků ve výši 347.302 Kč z rezervního fondu do fondu investic 
příspěvkové organizace Základní škola Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
ukládá 
příspěvkové organizaci Základní škola Luhačovice odvod finančních prostředků z fondu 
investic organizace ve výši 400.000 Kč do rozpočtu zřizovatele města Luhačovice.  
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
7. Středisko volného času Luhačovice - přesun finančních prostředků z rezervního 

fondu do fondu investičního 
 
Ing. Personová 
Mgr. Eva Tomalová, ředitelka příspěvkové organizace Středisko volného času Luhačovice, 
žádá o přesun finančních prostředků z rezervního fondu do fondu investic viz příloha č. 7/I. 
  
Usnesení 97/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
přesun finančních prostředků ve výši 610.586,41 Kč z rezervního fondu do fondu investic 
příspěvkové organizace Středisko volného času Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu 
města uložit příspěvkové organizaci Středisko volného času Luhačovice odvod finančních 
prostředků z fondu investic organizace ve výši 600.000 Kč do rozpočtu zřizovatele města 
Luhačovice. 
 
Odchod D. Mejzlík 16:46 h. 
 
Usnesení 286/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
přesun finančních prostředků ve výši 610.586,41 Kč z rezervního fondu do fondu investic 
příspěvkové organizace Středisko volného času Luhačovice. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
ukládá 
příspěvkové organizaci Středisko volného času Luhačovice odvod finančních prostředků z 
fondu investic organizace ve výši 600.000 Kč do rozpočtu zřizovatele města Luhačovice. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
8. Technické služby Luhačovice - navýšení investičního fondu 
 
Ing. Personová 
Finanční prostředky původně alokované v rozpočtu města budou přesunuty na příspěvkovou 
organizaci Technické služby Luhačovice - jde o plánované výdaje na rekonstrukci kotelny ve 
výši cca 800 tis. Kč a na opravu místní komunikace v Řetechově ve výši cca 2 mil. Kč. 
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Usnesení 98/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
poskytnutí investičního příspěvku ve výši 2,8 mil. Kč příspěvkové organizaci Technické 
služby Luhačovice na zhodnocení a opravy svěřeného majetku a místních komunikací. 
 
Příchod D. Mejzlík 16:48 h. 
 
Ing. Plášek 
Důvod je nějaký daňový, nebo proč se to takto dělá?  
 
Ing. Personová 
My jsme svěřili veškerý tento majetek do hospodaření technickým službám, takže my už 
bychom tam neměli provádět opravy.  
 
Usnesení 287/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
poskytnutí investičního příspěvku ve výši 2,8 mil. Kč příspěvkové organizaci Technické 
služby Luhačovice na zhodnocení a opravy svěřeného majetku a místních komunikací. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
9. Sportovní centrum Radostova - rekonstrukce fotbalového hřiště 
 
Ing. Personová 
Miroslav Talaš, ředitel příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice, 
žádá o souhlas s realizací projektu rekonstrukce fotbalového hřiště včetně uzavření dotační 
smlouvy a dále žádá o dofinancování tohoto projektu.  
  
Usnesení 99/R9/2025 - Rada města Luhačovice souhlasí s realizací projektu rekonstrukce 
fotbalového hřiště a s uzavřením dotační smlouvy příspěvkové organizaci Sportovní centrum 
Radostova Luhačovice a doporučuje zastupitelstvu města schválit poskytnutí investičního 
příspěvku ve výši 709 tis. Kč na dofinancování projektu rekonstrukce fotbalového hřiště 
příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice. 
 
Ing. Plášek 
Proběhlo tam nějaké výběrové řízení? 
 
M. Talaš 
Výběrové řízení jsme nedělali, probírali jsme několik variant, kterými se ubírat, nakonec 
z toho vzešly dvě varianty, ze kterých jsme vybrali tuto jako nejvhodnější.  
 
Bc. Kubela 
Co se bude na tom hřišti opravovat?  
 
M. Talaš 
Jedná se o to hřiště s přírodním trávníkem. 
 
Proběhla diskuze o rekonstrukci hřiště.  
 
Odchod Mgr. Tomalová 16:56 h. 
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Usnesení 288/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
poskytnutí investičního příspěvku ve výši 709 tis. Kč na dofinancování projektu rekonstrukce 
fotbalového hřiště příspěvkové organizace Sportovní centrum Radostova Luhačovice. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
10. Rozpočtové opatření č. 2/2025 
 
Ing. Personová 
Usnesení 100/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
rozpočtové opatření č. 2/2025. 
 
Příchod Mgr. Tomalová 16:59 h. 
 
Proběhla diskuze o rozpočtovém opatření.  
 
Usnesení 289/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
rozpočtové opatření č. 2/2025. 

Rozpočtové opatření č. 2/2025

POL ORJ ORG Příjmy Výdaje Důvod
5169 3303 35 000 Výbor pro občanské záležitosti (hudba - akce seniorů)

2122 3104 600 000 SVČ nařízený odvod investičního fondu

2122 3103 400 000 ZŠ nařízený odvod investičního fondu

5331 3103 75 000 ZŠ změna odpisového plánu - navýšení NIP

2122 3104 75 000 ZŠ změna odpisového plánu - odvod odpisů

6351 3401 709 000 SCR navýšení investičního příspěvku

4222 3401 707 000 SCR dotace ZK na fotbalové hřiště

6356 3401 707 000 SCR dotace ZK na fotbalové hřiště

6351 2104 2 800 000 TS navýšení investičního příspěvku

5171 3604 -800 000 Přesun na TS (kotelna Strahov)

5171 3706 -2 000 000 Přesun na TS (chodníky)

4216 3697 -843 000 Veřejné osvětlení - změna výše dotace

6121 3745 600 000 Výstavba ul. Ludkovická - navýšení dle výsledku VZ

5164 3604 100 000 Leasing automobilů (stávající smlouvy)

5171 3604 180 000 Oprava krovu MěK

5169 3771 85 000 Modernizace družiny - zpracování žádosti o proplacení dotace

5172 6113 43 000 T-Mapy - data do Digitální technické mapy

6121 3101 00320 10 000 Hřiště u MŠ - navýšení dle výsledku VZ

6121 3743 850 000 Rekonstrukce parkoviště Luhačovice - Alfa Market

6121 3799 138 000 PD cyklostezka Luhačovice-Pozlovice

6121 3788 47 000 Studie - Dětské hřiště pod ZŠ II

6121 3801 63 000 PD - Parkoviště Nábřeží za č.p. 652

5169 3707 45 000 Studie - Revital.sídl.ul. Masarykova

5901 3775 -93 000 Čerpání ORJ Projektová dokumentace rezerva

8115 9999 2 655 000 Financování  
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
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11. Informace vedoucí finančního odboru 
 
Ing. Personová 
Účetní závěrky a rozdělení hospodářských výsledků příspěvkových organizací za rok 2024. 
Rada města Luhačovice schválila dne 31.03.2025 účetní závěrky a rozdělení hospodářských 
výsledků příspěvkových organizací za rok 2024 viz příloha č. 11/I. 
  
Daňové příjmy, příjmy z hazardních her a příjmy poplatku z pobytu. 
  
Ing. Plášek 
Budeme se zabývat úpravou smlouvy s Lázněmi?  
 
Ing. Ležák 
Byl to jeden z bodů na pracovním zastupitelstvu, kde jsme se dívali, jak Lázně doložily, jak 
investují prostředky.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Závěr: zastupitelstvo města bere na vědomí informace o účetních závěrkách příspěvkových 
organizací za rok 2024, informace o vývoji daňových příjmů, příjmů z hazardních her 
a příjmů poplatku z pobytu za leden-březen 2025. 
 
12. Žádost o prodej části pozemku parc. č. 2488/1 v k. ú. Luhačovice 
 
Ing. Blahová 
Byla doručena žádost pana XXXXX na odkoupení části pozemku parc. č. 2488/1 v k. ú. 
Luhačovice o výměře cca 25 m2 z majetku města Luhačovice. Důvodem odkupu je 
usnadnění přístupu a parkování u svého RD na ul. Stráň č. p. 790, parc. č. 109/2, kdy přístup 
na pozemek je nyní problematický. Jedná se o sousedící zatravněný pozemek mezi RD č. p. 
790 a cestou v ulici Stráň.  
  
Usnesení 102/R9/2025 - Rada města Luhačovice neschvaluje ke zveřejnění záměr města 
prodat část pozemku parc. č. 2488/1 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 25 m2. 
 
Usnesení 290/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
neschvaluje 
záměr prodat část pozemku parc. č. 2488/1 v k. ú. Luhačovice o výměře cca 25 m2 panu 
XXXXX. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
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13. Výzva Agentury ochrany přírody a krajiny ČR (AOPK) 
 
Ing. Blahová 
Agentura ochrany přírody a krajiny ČR (AOPK) vyhlásila výzvu v rámci Operačního 
programu životní prostředí (OPŽP), v rámci které lze kromě jiného žádat o podporu na 
zpracování studie systému sídelní zeleně. Ta je jedním z nástrojů pro adaptaci sídelního 
prostředí na změnu klimatu, pro udržitelné hospodaření se srážkovou vodou v sídlech apod. 
Výsledkem bude popis a vyhodnocení aktuální stavu, návrhy uspořádání sídelní zeleně, 
doporučení pro zlepšení stavu, podněty a návrhy opatření ke zvýšení odolnosti sídelního 
prostředí. 
Výše dotace se odvíjí od plochy, která bude studií řešena. Prvotní odhad pro město 
Luhačovice a místní části – cca 2,06 mil. Kč dotace (95 % uznatelných výdajů). 
Termín pro podání žádosti o dotaci – max. do 30.04.2025. 
https://dotace.aopk.gov.cz/-/aopk-opzp-zmv-11-
vyzva?redirect=%2Fvyzvy%3Fpage%3D2%26delta%3D10 
  
Usnesení 106/R9/2025 - Rada města Luhačovice doporučuje zastupitelstvu města schválit 
podání žádosti o dotaci z výzvy Agentury ochrany přírody a krajiny ČR v rámci Operačního 
programu Životní prostředí 2021-2027 na studii systému sídelní zeleně města a doporučuje 
zastupitelstvu města schválit dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice. 
 
Ing. Plášek 
Kolik bude ta studie stát?  
 
Ing. Blahová 
Výše dotace se odvíjí od hektarů, které budou v té studii zahrnuty.  
 
Proběhla diskuze o využití již vypracované studie pana Königa.  
 
Odchod Mgr. Nesázal 17:23 h. 
 
Usnesení 291/Z21/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
podání žádosti o dotaci z výzvy Agentury ochrany přírody a krajiny ČR v rámci Operačního 
programu Životní prostředí 2021-2027 na studii systému sídelní zeleně města. 
II. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
dofinancování projektu z rozpočtu města Luhačovice.  
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato 
 
15. Informace ke zprávám z rady města 
 
Ing. Plášek 
Usnesení 50/R5/2025 – Dohoda o narovnání – jaký je předmět dohody?  
 
Mgr. Kurtin 
Jednalo se o to, že jedna šatna ve školní družině byla dodána jinak, než byly původní plány, 
ale my jsme se ve výsledku dohodli, že ten nábytek, který byl dodán, velice dobře využijeme 
do prostor školy, ale musel být vyřazen z projektu, a šatna se realizovala nově v menším 
objemu finančních prostředků.  
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Ing. Plášek 
Usnesení 52/R5/2025 – Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na veřejné osvětlení – co bylo 
předmětem dodatku?  
 
Ing. Blahová 
Šlo o narovnání stavu, kdy některé položky tam byly původně uvedeny dvakrát, takže šlo o 
méněpráce.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 53/R5/2025 – zveřejnění záměru na výpůjčku nebytových prostor v budově č. 137 
– kdo tam bude?  
 
Ing. Ležák 
Je tam více záměrů – je tam prodloužení smlouvy s MAS, zápůjčka na Charitu, krátkodobý 
pronájem pro finanční úřad a výměna nájemníka v obchodě.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 57/R7/2025 – zveřejnění záměru pronajmout část pozemku – o co se jedná?  
 
Ing. Ležák 
Jedná se o plochu údržby zahrady na Brankách, schválil se pronájem.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 62/R7/2025 – příkazní smlouva na výkon technického dozoru investora na stavbě 
– za kolik je to peněz?  
 
Ing. Ležák 
Bude zasláno.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 82/R8/2025 – záměr nabytí pozemku, katastr Ludkovice, o co jde?  
 
Ing. Ležák 
Jedná se o pokračování postupných výkupů pozemků pod cestou, aby mohlo dojít k opravě, 
je to naše komunikace.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení 85/R8/2025 – uzavření nájemní smlouvy – vodní plocha – o co se jedná?  
 
Ing. Ležák 
Souvisí to s výstavbou kruhové křižovatky, která bude spojena s novým mostem u nádraží.  
 
Proběhla diskuze.   
 
Mgr. Mgr. Janík 
Usnesení 93/R8/2025 – plná moc pro pana advokáta – je možné nějaké shrnutí?  
 
Ing. Ležák 
Máme tam dva spory, jeden je ohledně zámku, který je kvůli dědickému řízení odložen. U 
druhého sporu, který probíhá, chceme to samé – odklad kvůli dědickému řízení. Spor se týká 
nájmu zahrady.  
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16. Informace o činnosti výborů zastupitelstva města 
 
Ing. Plášek – stavební výbor 
My jsme neměli nic.  
 
Mgr. Mgr. Janík – finanční výbor 
My jsme se naposledy sešli 24.03., zápis jsem doručil až teď a Dan ho nestihl rozeslat. My 
jsme projednávali to, co jsme tady dneska schvalovali (závěrečné účty příspěvkových 
organizací). Další zasedání se uskuteční 26.05. v 16:00 hodin.   
 
Mgr. Lebloch – kontrolní výbor 
My jsme kontrolovali plnění usnesení zastupitelstva, byli jsme se podívat v nové školní 
družině, je to tam pěkné. Velmi kladně hodnotíme službu Senior taxi. Měli bychom se do 
prázdnin sejít ještě jednou.  
 
17. Informace starosty a místostarosty 
 
Ing. Ležák informoval o snaze zorganizovat setkání se starosty s náměstkem za strategii a 
radním za energetiku, o činnosti v tématu financování nepedagogických pracovníků, o 
nadcházejících akcích v Luhačovicích.  
 
D. Mejzlík informoval o výměně veřejného osvětlení, o prezentaci výstupů studie týkající se 
odpadů, o vývoji spuštění mobilních plateb za parkování, o podmínkách pálení klestí a dříví 
na zahradě, o nových výstavách před radnicí a na ulici Dr. Veselého a o vydání nové knihy 
Příběhy domů a vil 2.  
 
18. Interpelace 
 
Ing. Plášek se dotázal na využívání parkoviště pod plovárnou.  
 
Ing. Ležák 
Když jsou akce, je to plné, přes týden se to lidi ještě učí.  
 
Ing. Plášek požádal pana starostu, aby vyvinul maximální úsilí a snahu o zachování 
železničního přejezdu, připomněl práce na kolumbáriu a dotázal se na výstavbu výtahu 
v knihovně.  
 
Ing. Ležák 
Je zažádáno o stavební povolení.  
 
R. Kolařík poděkoval za odhalení zdroje znečišťování Šťávnice a požádal o dohledání 
dalších zdrojů znečištění.  
 
Dr. Zicha informoval o pokračování prací s Frankem Boldem na zásadách spolupráce města 
s investory.  
 
M. Slováková se dotázala na školu v Kladné Žilín.  
 
Ing. Ležák 
Mám se potkat s panem XXXXX v příštím týdnu.  
 
Mgr. Prouzová poděkovala za úsilí směrem k nepedagogickým pracovníkům a dotázala se 
na případnou rekonstrukci komunikace v ulici Branka.  
 



14 

 

Ing. Ležák 
Je to v plánu co nejdříve to půjde.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík se dotázal na vizualizaci odpadových míst a navrhl změnu umístění 
odpadového hnízda u zastávky u zámku.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Mgr. Mgr. Janík se dále dotázal na spor s rodinou XXXXX týkající se zahrady – máme kam 
odejít?  
 
Ing. Ležák 
V současné době nemůžeme žádnou směnu řešit.  
 
Proběhla diskuze o směně pozemků s rodinou XXXXX a o řešení převodu vodovodu a 
kanalizace do majetku města.  
 
Bc. Kubela informoval, že se s hasiči stačí na případném pálení klestí domluvit a nebude 
problém, dále pozval zastupitele na stavění májky.  
 
Mgr. Lebloch informoval o nevzhledném chodníku u vstupu do muzea, při dešti jsou zde 
kaluže.  
 
A. Vitteková požádala o obnovu houpaček a dětských prvků na sídlišti Masarykova.  
 
T. Smejkal se dotázal na průběh stavby cyklostezky.  
 
Ing. Ležák informoval o aktuální situaci.  
 
S. Duháň 
Bude se opravovat cesta pod SVČ?  
 
Ing. Ležák 
Je to v plánu na letošní rok, čekáme na plynaře.  
 
Mgr. Hetmer požádal o obnovu dětského prvku „domečku“ pod Grandem. 
 
Ing. Gergela se dotázal na setkání s občany.  
 
Ing. Ležák 
Je plánováno na konec května.  
 
Ing. Gergela připomněl vyhlášku pro kočky.  
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19. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 21. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 18:29 h. 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: Mgr. Patrik Hetmer ………………………………………. 
    
datum podpisu: …………………………….    
 
 
            Ing. Martin Plášek ...………………………………………. 
    
datum podpisu: ………………………. 
 
 
Zapsala: Bc. Veronika Vodičková .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: 10.05.2025 
 


